
Styremøte Kolsås Vel, Torsdag 18. februar 2021, 1900-2100, Teams
Tilstede: Øyvind, Trine, Yngve, John, Terje, Magnar, Olve

1. Årsrapport 2020

Egenkapitalen ligger på ca 20000. Underskudd på ca 3000 kan forklares med manglende innbetaling av kontingent for
2020. Det er sendt ut purringer. Vi fører etter kontantprinsippet. Det er ingen bekymring for økonomien, vi går egentlig ca i
null. Det følger en tidligere enighet om at vi ikke skal bygge opp noe særlig egenkapital.

I forbindelse med evt verving av bedriftsmedlemmer så diskuterte vi også medlemsaktivitet på kolsaasvel.no, styreweb,
og facebook. Det er ikke så mye aktivitet, men viktig at vi er der.

2. Årsmøtet

Vi ble enige om å avholde årsmøtet:

Torsdag 25. mars 2021, 1900-2100 på Teams

Viktige datoer å forholde oss til:

- Innmelding av saker før onsdag 3. mars
- Styremøte: Torsdag 4. mars 2021, 1900-2100 på Teams
- 10. mars er siste frist for å sende ut årsmøtepapirer

Dvs vi må få sendt ut invitasjon årsmøtet og invitasjon til innmelding av saker ganske snart.

3. Evt endringer i vedtekter og brreg

Det var en diskusjon om antall medlemmer og varamedlemmer som står i vedtektene og som dermed er oppført i brreg.
Vedtektsendringer må komme inn 2 måneder før, og 10% av medlemsmassen må være til stede. Vi får ikke endret noe
nå. Vi oppdaterer brreg med nytt styre etter årsmøtet som vanlig.

4. Nye Bryn skole og kvikkleire

Det har dukket opp en diskusjon om hvorvidt nye Bryn skole skal bygges på kvikkleire, og om dette påvirker
Hammerbakken skole. Budstikka har skrevet om saken.

Øyvind hadde en del innsikt i saken og styret fikk en god redegjørelse av status. Det kan se ut som om politikere og
kommunen kjenner til saken og at ting blir behandlet seriøst. Vi gjør intet mer med saken foreløpig.

5. Trafikklys ved Kolsås senteret

Det er en mistanke om at trafikklysene i krysset Brynsveien / Glitterudveien kan være litt feilregulert. Hvis man kommer fra
Kolsås senter, og skal svinge til venstre, så risikerer man at de som kommer fra Lommedalen (kanskje særlig bussene?)
får grønt lys litt for tidlig og at det dermed kan oppstå farlige situasjoner. To i styret har selv observert at dette kanskje kan
være et problem.

Vi diskuterte også situasjonen ved lyskrysset kanskje kan forbedres noe ved å redusere lysene fra Plantasjen med
beplantning.

Vedtak: Vår trafikkekspert Yngve følger opp!

6. Idrettsanlegget

Et styremedlem ga en grei oppdatering av status. Som forventet anlegget blir mye dyrere enn beregnet.



7. Planleggingsprosess Bærum kommune

Vi får stadig vekk invitasjoner til å delta i planprosesser. Feks frist i forhold til skolebehovsanalysen som er satt til 30 mars.
Det inviteres også til innbyggerinvolvering og dialogmøter via Budstikka og FB. Her bør vi engasjere oss.

Henrik og Øyvind følger opp.

8. Utsatte saker

Disse sakene fikk vi ikke diskutert på dette møtet:

- forsvaret og Kolsås vel
- vervearbeid nå på våren
- strøsandkasser
- trefelling
- medlemsengasjement

9. Neste møte

Styremøte: Torsdag 4. mars 2021, 1900-2100 på Teams


